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در این جشنواره برخی هوس باز و از خدا بی خبر حرفهایی بر زبان آوردند که یزید هم همین حرف ها را زده است؛ بنا نیست در

نظام اسلامی شاهد چنین جشنواره هایی باشیم.

محمدنبی موسویفرد، نماینده ولی فقیه در خوزستان؛ 

محمدنبی موسویفرد، نماینده ولی فقیه در خوزستان و امام جمعه اهواز در خطبه های نماز جمعه این شهرستان گفت:

جشنواره فجر دل مومنین را به درد آورد.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از فارس، او گفت:

بنا نیست در نظام اسلامی شاهد چنین جشنواره هایی باشیم. در این جشنواره برخی هوس باز و از خدا بی خبر حرفهایی بر
زبان آوردند که یزید هم همین حرف ها را زده است. به راحتی حرام خدا را حلال اعلام میکنند. تاریخ را بخوانید همین حرفها را

معاویه و یزید هم زده اند. این حرفها غیر از رفتارهای زشت و پلشتی است که در لباس پوشیدن های برخی در این جشنواره
مشاهده شد. انتظار و توقع ما از دولت انقلابی و وزارت ارشاد این است که توجه بیشتری داشته باشد تا دل مومنین را با این

ناهنجاری ها به درد نیاورند.
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